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2-6
Summer Outfits-Shopping-Sunday
夏季服饰-购物-星期天
Summer is betty's vavorite season of the year.She loves to shop for summer fashion wares on the seekends with her mother.Today they are shopping at the Lakeside Mall near their home.

夏天是贝蒂一年中最喜欢的季节。她喜欢和她妈妈在周末的时候去买夏季时装。今天她们在她们家附近的“湖边购物中心”购买东西。

There are so many stores with endless choices.Betty especially likes to shop in Esprit,Gap,and Banana Republic for tank tops,shorts,and miniskirts.After wandering around the mall for a couple of hours,each of them now has two bags full of clothes.

那里有很多的商店提供无尽的选择。贝蒂特别喜欢有Esprit,Gap和Banana Republic买背心装，短裤和迷你裙。在购物中心逛了几个小时后，现在她们两人都提着两个装满了衣服和袋子。

Betty is not read to go home yet,because besides what they had already bought,her mother also promised her two pairs of nwe shoes as well.

贝蒂还不准备回家呢，因为除了他们已经买的东西之外，她妈妈还答应给她再买两双鞋子。

Beginning tomorrow,Betty will be equipped with all of this summer's newest fashions.That thought alone is enough to give her the motivation and energy to go on for another couple of hours.

明天开始，贝蒂将穿上(配备上)所有这些本本夏季最新的时装。仅凭着这个念头就足够给她动力和精力再逛上几个小时。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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